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Fornminnesgruppen har funnits under 15 år. Inom verksamheten finns ett antal 

arbetsledare samt flera medarbetare som av olika anledningar normalt skulle 

stå långt från arbetsmarknaden.  

 Inom Fornminnesgruppen har de en plats. Det utför ett meningsfullt arbete 

som bland annat omfattar så kallade siktrensningar av sly och liknande utmed 

skogsvägar, framförallt inom Bromma, Hässelby och kring Järvafältet. Det är 

uppskattade och efterfrågade insatser, inte minst ur ett trygghetsperspektiv. 

 Denna grupp anställda kommer i huvudsak gå rakt ut i arbetslöshet och 

sysslolöshet om Fornminnesgruppen inte fanns. Nu har det framgått att verk-

samheten efter borgerliga budgetdirektiv sannolikt kommer att upphöra om 

ingenting görs. De har fått minskade anslag och ca 86% av årsbudgeten har 

redan gått åt. Det saknas cirka 3,5 mnkr för att verksamheten ska kunna fort-

sätta intakt. 

 Mina frågor till borgarrådet är följande: 

1. Anser du att den typ av verksamhet som Fornminnesgruppen represen-

terar är en lämplig del av den kommunala verksamheten? 

2. Hur anser du att dessa människor ska kunna bidra till samhällsbygget, 

få en meningsfull sysselsättning och en inkomst enligt din definition 

av arbetslinjen? 

3. Om staden säger upp dessa personer vad anser borgarrådet att de då 

skall ta sig till? 

4. Avser du agera för att rädda Fornminnesgruppen? 

 

Stockholm den 15 juni 2009 

 

Hasan Dölek 


